



# Payment Terminal

**Accept all payment types, no matter the size of your business.**

Get the latest, all-in-one handheld POS to take in-store orders, accept both contactless and Chip & PIN payments, print receipts and much more, all from one device.



## Secure

Compliant with the highest security standards



## Fast

Quickly get your money into your existing bank account



## Convenient

Accept all contactless card payments, e-wallet & pay by link

## Fast and secure payments

Geidea Payment Terminal supports all payment types including Chip & PIN, Contactless, e-wallets and Meeza QR Codes. It also allows you to send payment links to your customers.





## Do more with your Payment Terminal



### Meeza QR Payments

Meeza Digital integration so you can offer QR payment options to your customers.



### Buy Now Pay Later

Reach more customers and let them spread their payments while you get paid upfront.



### Bill Payments

Easily accept cash and card bill payments directly on your POS Terminal.



### Geidea Code

Offer your customers the option to generate a code when buying online, so they can pay it in-store at any Geidea Payment Terminal.



### Bank Installments

Offer your customers short-term financing options so they can pay in installments through their own bank.



15757

[info.eg@geidea.net](mailto:info.eg@geidea.net)



[geidea.net/egypt](http://geidea.net/egypt)



Find out more



## جهاز الدفع

### أقبل كافة أنواع الدفع، مهما كان حجم أعمالك

احصل على أحدث جهاز محمول متكامل لنقاط البيع؛ لتلقي الطلبات في المتجر، وقبول الدفع بدون لمس وكذلك الدفع باستخدام الشريحة ورقم التعريف الشخصي، وطباعة الإيصالات وغير ذلك الكثير، كل ذلك من جهاز واحد.



#### الأمان

متوافق مع أعلى معايير الأمان



#### السرعة

احصل على أموالك بسرعة في حسابك المصرفي



#### البساطة

قبول جميع طرق الدفع بدون لمس البطاقات والمحفظة الإلكترونية والدفع عبر الرابط

### مدفوعات سريعة وآمنة

جهاز الدفع من جيديا يدعم كافة طرق الدفع ومنها المحافظ الالكترونية، المدفوعات بالبطاقة والرقم السري، بدون لمس، كارت ميزة والدفع عن طريق رمز الإستجابة السريعة. كما يمكنك إرسال روابط الدفع لعملائك.





## أنجز المزيد باستخدام جهاز الدفع الخاص بك



### مدفوعات رمز الاستجابة السريعة من ميزة

تكاملي رقمي مع ميزة لتتمكن من تقديم خيارات الدفع برمز الاستجابة السريعة لعملائك



### اشترى الآن، ادفع لاحقًا

يمكنك الوصول إلى المزيد من العملاء والسماح لهم بتقسيم مدفوعاتهم بينما تحصل على مدفوعاتك مقدمًا



### دفع الفواتير

اقبل سداد الفواتير نقدًا أو بالبطاقات بسهولة مباشرة من جهاز الدفع الخاص بك



### كود جيديا

قدم لعملائك خيار إنشاء رمز عند الشراء عبر الإنترنت، ليتمكنوا من الدفع في المتجر من خلال أي جهاز دفع تابع لجيديا



### الأقساط البنكية

قدم لعملائك خيارات تمويل قصيرة الأجل ليتمكنوا من الدفع بالتقسيط من خلال البنك الخاص بهم

اعرف المزيد



geidea.net/egypt

15757 info.eg@geidea.net

